
                            
 

 
RAADSVRAGEN ZONDER ANTWOORD 
 
 
Nummer  :   116-13 
  
Onderwerp  : pontveer Ilpendam 
 
Portefeuillehouder : B.J. ten Have 
 
Datum   : 24 september 2020 
 
 

 
 
Vragen van de fractie van VVD Waterland aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden 24 september 
2020): 
 
Onder meer naar aanleiding van de opzegging van de exploitatieovereenkomst van het pontveer in Ilpen-
dam door de huidige exploitant leven bij onze fractie de volgende vragen. 
 
Vraag 1 
Wanneer en op welke wijze is uw college bekend geraakt met deze opzegging? 
 
Vraag 2 
Wanneer en op welke wijze heeft uw college de raad in kennis gesteld van deze opzegging? 
 
Vraag 3 
Het college van de gemeente Landsmeer heeft de raad van diezelfde gemeente laten weten: ‘Gemeente 
Waterland heeft begin dit jaar aangegeven in 2021 geen bijdrage meer te willen leveren aan de pont’. Wan-
neer en op welke wijze heeft uw college richting de gemeente Landsmeer aangegeven in 2021 geen 
bijdrage meer te willen leveren aan de pont? 
 
Vraag 4 
Waarom heeft uw college besloten geen bijdrage meer te willen leveren aan het pontveer in Ilpendam? 
 
Vraag 5 
Is uw college het met VVD Waterland eens dat het pontveer in Ilpendam behouden moet blijven? Zo ja, 
op welke wijze gaat u hiervoor zorgen? Zo niet, waarom niet? 


